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Obiectul întrebării: Degrevarea prim ariilor de sumele care nu pot fi 
încasate din amenzi

Domnule Ministru

În conturile primăriilor din toată țara se adună de la an la an sume 
neîncasate, care provin din amenzile primite de cetățeni, mai ales de la 
cei fără venituri sau din amenzile privind circulația pe drumurile publice. 
Amenzile rămân neîncasate deoarece primarii nu au posibilitatea de a 
determina toți cetățenii contravenienți să le plătească, iar acest lucru 
pune piedici activității autorităților locale, fiindcă se consideră că au 
sume mari în conturi, dar este vorba doar de bani din înregistrările 
contabile, scriptic, care nu devin niciodată reali.

Primarii mi s-au plâns de mai mult timp de această situație, dar 
până în prezent nu s-a găsit o soluție la această problemă.

Ca urmare a celor precizate mai sus și având în vedere competența 
și eficiența pe care le dovediți în administrarea fondurilor publice, vă 
întreb și pe dumneavoastră - ce s-ar putea face în astfel de cazuri?

Vă mulțumesc și aștept răspunsul dumneavoastră, în scris, la 
Senatul României.

Senator,
Emilia. Arcan 07.05.2018


